



IMPORTANT INFORMATION

CURLING CAMP 2019

CONFIRMATION EMAIL

PLEASE RETAIN YOUR CONFIRMATION EMAIL. ***Participants are responsible to know this information when they arrive.***

The information it contains is ***important*** including whether or not you purchased the lunches and the number of guests registered for the UP CLOSE & PERSONAL banquet.

CAMP SCHEDULE

First day registration:
8:00 to 8:30 am

Daily Schedule:

Arrival by 8:15 am
First session begins 8:30 am
Last session ends 4:30 pm

Each day includes a morning and afternoon break and a 45 minute lunch period.

LOCKERS

Personal belongings are to be kept in the lockers. You may wish to bring your own lock or we can lend one.

CODE of CONDUCT

All participants and guests will abide by the Curl Moncton Code of Conduct.

UP CLOSE & PERSONAL

Cost: \$12 per person for participants and family *when included in online registration.*

\$15 per person if purchased at the camp

Tuesday Evening

Door open: 6:00 pm

Meal: 6:30 pm

COACHES

Coaches are encouraged to attend the camps. They do not pay the camp fee; however, if they want the lunches, they must pay the **\$43.48 plus HST (\$50)** for the week.



INFORMATION IMPORTANTE

CAMP DE CURLING 2019

COURRIEL de CONFIRMATION

SVP RETENEZ VOTRE COURRIEL DE CONFIRMATION. *Tous les participants doivent avoir pris connaissance du contenu du courriel avant d'arriver au camp.*

L'information contenue dans le courriel indiquera si vous avez acheté vos déjeunés ainsi que le nombre d'invités inscrits pour le banquet «UP CLOSE and PERSONAL.»

HORAIRE du CAMP

Inscription le premier jour:
08h00 à 08h30

Horaire quotidien

Arrivée à 08h15
Première session débute à 08h30
Dernière session se termine
à 16h30

Chaque jour du camp inclus une pause le matin et l'après-midi, et une pause de 45 minutes le midi.

CASIERS

Prière de vous servir des casiers pour vos biens personnels. Vous pouvez apporter votre propre cadenas ou en utiliser un des nôtre gratuitement.

CODE de DÉONTOLOGIE

Tous les participants et leurs invités doivent suivre le code de déontologie de Curl Moncton.

BANQUET «UP CLOSE & PERSONAL»

Coût: 12\$ par personne pour participants et membres de leur familles *lorsqu'inclus dans l'inscription en ligne.*

15\$ par personne si acheté au camp

Mardi soir:
Portes ouvrent à 18h00
Repas à 18h30

ENTRAÎNEURS

Les entraîneurs sont encouragés à participer au camp de curling et n'ont pas à payer le fais d'inscription. Cependant, s'ils veulent les déjeunés pour la semaine, ils devront payer **43.48\$ plus TPS (50\$).**